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JEGYZŐKÖNYV

Készült: Berente Község Önkormányzata képviselő-testületének 2015. szeptember 23-án az Önkormányzati Hivatal tárgyalójában megtartott  nyilvános ülésén, melynek kezdési időpontja 9,00 óra.
Jelen vannak: 
Roza László István

polgármester


Fodorné Szabó Erika

képviselő


Furák Róbert

képviselő


Nyeste József 

képviselő 

Pogány Sándor

képviselő


Szántó Lajos

képviselő


Tóth Tamás 

képviselő 
Tanácskozási joggal részt vett: 
Fortuna János jegyző távollétében


Bogdánné Lengyel Marianna 
aljegyző 

Roza László István polgármester köszönti a jelenlévőket, megállapítja, hogy a 7 fő képviselőből 6 fő jelen van, az ülés határozatképes. Fodorné Szabó Erika képviselő a későbbiekben csatlakozik a testületi üléshez. Jegyzőkönyv hitelesítőnek Furák Róbert képviselőt javasolja. 
Roza László István polgármester a napirendi pontok tárgyalása előtt köszönti Dr. Lovas Éva Enikő háziorvost, felkéri Furák Róbert képviselőt tartsa meg ünnepi köszöntőjét.
Furák Róbert képviselő: A 4/2000. évi (II.25.) egészségügyi miniszteri kormányrendelet értelmében, az a háziorvos, aki 20 éven keresztül folyamatosan háziorvosi feladatokat, illetve házi gyermekorvosi feladatokat látott el a címzetes főorvosi cím használatára jogosult. Berentén 25 éve áll a lakosság rendelkezésére, mint háziorvos, 15 éve pedig mint üzemorvos is. A felnőtt praxisa mellett a csecsemők és kisgyermekek ellátását is biztosítja. A várandósok gondozásában is egyre több szerepet kapott, mint háziorvos, a változó jogszabályoknak megfelelően. Berente Önkormányzata a címzetes főorvosi cím adományozásának gesztusával szeretné kifejezni tiszteletét a doktornő felé, valamint köszönetet mondani az áldozatos munkájáért. Dr. Lovas Éva Enikő a címzetes főorvosi cím használatára jogosult. Kérem Polgármester urat adja át a cím adományozásnak igazoló dokumentumát. 
Roza László István polgármester: átadom a címzetes főorvosi cím elismeréséül az emléklapot. Megköszönöm eddigi tevékenységét, sok sikert kívánok a jövőbeni munkájához.
Dr. Lovas Enikő Éva háziorvos köszöni az elismerést, röviden ismerteti életét, pályafutását.

Roza László István polgármester bejelenti, hogy Fodorné Szabó Erika képviselő megérkezett a testületi ülésre, a testület létszáma 7 fő. 

Roza László István polgármester ismerteti a napirendi pontokat:

Napirendi pont
1. Inkubátorház kialakítása Bányaépület területén

Előterjesztő: G RACING Kft. képviselője

2. Hunola Kft. tájékoztatója pályázati lehetőségekkel kapcsoltban.

Előterjesztő: Hunola Kft. képviselője
3. Beszámoló a Művelődési Központ 2014. évi és 2015. szeptember 01-ig végzett munkájáról
Előterjesztő: Művelődési Központ vezetője

4. A szociális igazgatásról és a szociális, valamint a gyermekvédelmi ellátások helyi szabályozásáról

szóló önkormányzati rendelet tervezet


Előterjesztő: polgármester

5. Az első lakáshoz jutók támogatásáról szóló önkormányzati rendelet tervezet

Előterjesztő: polgármester

6. Vendégebéd térítési díjának megtárgyalása

Előterjesztő: polgármester

7. Kéményseprő-ipari közszolgáltatás díjának megtárgyalása

Előterjesztő: polgármester

8. Szent Borbála Idősek Otthona intézményvezetői pályázat kiírása. Eseti bizottság létrehozása.


Előterjesztő: polgármester

9. A települési önkormányzatok szociális célú tüzelőanyag vásárláshoz kapcsolódó kiegészítő támogatás.

Előterjesztő: polgármester

10. Bursa Hungarica Felsőoktatási Önkormányzati Ösztöndíjpályázat 2016. évi fordulójához való csatlakozás.

Előterjesztő: polgármester

11.
Indítványok, bejelentések, javaslatok

Zárt ülés

12.   Személyi ügyek
A képviselő-testület 7 igen 0 nem  szavazattal és 0 tartózkodás mellett egyetért a napirendi pontokkal. Ezzel egyidejűleg elfogadta Furák Róbert képviselőt jkv. hitelesítőnek. 

1. Napirendi pont

Inkubátorház kialakítása Bányaépület területén

Roza László István polgármester: Az 1. napirendi pont nem kerül megtárgyalásra, mert a Bánya épületét az önkormányzat akarja hasznosítani. A G RACING képviselőjének a meghívását lemondtam.

Roza László István polgármester: a Hunola Kft. képviselőjének megérkezéséig javaslom, hogy a képviselő-testület tárgyalja a 3. napirendi pontot.
A képviselő-testület egyhangúlag egyetért a javaslattal.

3.Napirendi pont
Beszámoló a Művelődési Központ 2014. évi és 2015. szeptember 01-ig végzett munkájáról
Csorba Csaba Művelődési Kp. vezető: elkészítettem a Művelődési Központ beszámolóját, a képviselő-testület tagjai megkapták – várom a kérdéseket ezzel kapcsolatban.

Roza László István polgármester: tájékoztasd a nézőket a programokról.
Csorba Csaba Művelődési Kp. vezető részletesen ismerteti a beszámolóját, mely tartalmazza a megrendezett programokat. 
 Csorba Csaba Művelődési Kp. vezető: köszönöm a képviselő-testület támogatását, a civil szervezetek, az intézmények, a Polgárőrség munkáját. 
Roza László István polgármester: az év hátralévő részében lesznek még programok?

Csorba Csaba Művelődési Kp. vezető: hétvégén lenne a szüreti felvonulás, Retro parti. Falutúrát szeretnénk megszervezni októberben. Mikulás napi rendezvény: a Művelődési központban egybekötött ajándékosztás lesz, az idén nem megy házhoz a Mikulás. Az adventi programok szervezése folyamatban van. 
Furák Róbert képviselő: látom, hogy színes a program, de azt is tapasztalom, hogy a fiatalok bevonása egyre nehezebben megy. Hogyan népszerűsíti a programokat a lakosság számára? Nem tartom szerencsésnek, hogy a beszámolót augusztusban tárgyalja a testület. Szerencsésebb lenne, ha a költségvetés tárgyalása előtt lennének a beszámolók, könnyebb lenne a források meghatározása.
Csorba Csaba Művelődési Kp.vezető: a beszámoltatás időpontja az ÁMK-s időszakból maradhatott így. 

Valóban szerencsésebb lenne költségvetési időszakban a beszámoló tárgyalása.
Fiatalok bevonása: nagyon nehéz probléma országosan. Azok a csoportok, akik ma működnek rendszeresen fellépnek a település rendezvényein. Hogy lehetne még ez külön reklámozni? Ennél többet nem látok, hogy hogy lehetne még jobban propagálni. 
A nyáron elkészültek a sakk figurák, a sakktábla helyének a kijelölését kérném. A BMESZ vezetője szerint kb. 40 eFt lenne a költsége. Jelenleg a Művelődési házban tároljuk. A hátsó teraszon vagy egy gerenda, ami erősen korhad, jó lenne megcsinálni. Le kellene vágni a korhadt részt, kb. 1 m. Szeretnénk az intézménynek a pályáztatását is megoldani, melyek regisztrációhoz vannak kötve, amit mi megtettünk. A tavasszal lesznek kis településeknek a pályázati kiírások. 
Tóth Tamás képviselő: nem látom a számokat a beszámolóban. Jó lett volna ha látom, hogy a csoportokban mennyi aktív résztvevő van. Volt egy határozat, ha a csoport 10 fő alá csökken, akkor nem támogatjuk.
Csorba Csaba Művelődési Kp. vezető: a beszámolóban benne van, hogy hány fő van papíron. 

Tóth Tamás képviselő: az a lényeg, hogy a berentei csoportokat támogassuk. Itt már arról van szó, hogy annyira megcsappantak  a csoportok, nem gondolom, hogy így támogatni kellene. Sok csoportban alig van berentei gyerek. 
Csorba Csaba Művelődési Kp. vezető: a bányásznapon felléptek a sajószentpéteri mazsorettesek is. 

Roza László István polgármester: a Mazsorett csoportban 2 fő berentei gyerek van. 

Tóth Tamás képviselő: a Mazsorett csoport annak idején nívós versenyeket nyert. Mi miatt nem lehetett folytatni? 
Csorba Csaba Művelődési Kp. vezető: a gyerekek az iskolai elfoglaltságra hivatkoznak, - tényleg válságban van a csoport működése.
Furák Róbert képviselő: pozitívumként értékelem, hogy mit csinálnak a mazsorettesek, azt viszont nem tudtam meg, hogy hogy lehetne közösséget építeni – ez elszomorító. Olyan programokat kell szervezni, ami bevonzza a gyerekeket. Egy közvetlenebb kapcsolatot kellene kialakítani a gyerekeknek, Tudni kellene, hogy hogyan kell bevonzani a gyerekeket.

Csorba Csaba Művelődési Kp. vezető: egyszerűen nincs gyerek, nem tudom hogy kellene őket bevonzani. 
Nyeste József képviselő: nem a Művelődési ház vezetőjét kellene számon kérni, hogy a Mazsorett csoport működik vagy nem. Meg kell szüntetni a támogatást a mazsoretteseknél.

ez a fajta intézményvezetői beszámoló a szocialista rendszer beszámolójához hasonlított. A különböző csoportok működésével a Művelődési ház nem döngetheti a mellét. Pld. jóga, túra, - nem a Művelődési ház szervezi. Ezen a téren a Művelődési ház nulla. Egy-két szót szerettem volna hallana a könyvtárról. Nem látom, hogy a Művelődési ház vezetője fejleszteni akarná a könyvtárat, mégis tartunk egy embert könyvtárosnak. A feltételek a Művelődési házban adottak, a személyi feltételek adottak, pld. a honlap szerkesztése katasztrófa, hárman vagytok, fogalmam sincs mivel foglalkoztok. Pld.: tanfolyamokat hozhatnátok, vagy helyet biztosítani, amiből a berentei emberek profitálni tudnának. 
Sportnap: olyan ember szervezte, akinek semmi köze a Művelődési házhoz. 

Csorba Csaba Művelődési ház vezető: a túrát az intézmény indította el, de saját lábára állt a dolog – Ballók István szervezi valóban. az első túra a bükki túra volt, amit mi indítottunk el. Nem tartom igaznak, hogy ehhez semmi közünk nincs. 

Könyvtár: nyilvánvaló, hogy a technikai fejlesztése elengedhetetlen volna, való igaz, nem járnak az emberek könyvtárba. Lehet, hogy új helyet kellene kapni a könyvtárnak. 
Honlap: a Közszolgálati egyetem kimondottan pozitívan nyilatkozott a honlapunkról. 

Sport: nem igazán gondolom, hogy a Művelődési központnak lenne a dolga.

Roza László István polgármester: sokkal színesebb és változatosabb programokat kellene szervezni, ti vagytok a felelősek, hogy a berentei lakosságot összehozzátok. Ha nem, akkor teljesen felesleges a működése. Van egy külön álló intézményünk, ennek kellene elindítani ezeket a dolgokat, de ezeket folyamatosan ápolni kell. Pld. Mazsorett csoport: ha csökken a létszám, nektek a feladatotok, hogy felfejlesszétek, a ti kezetekben vannak ezek a dolgok. Mi elmondhatjuk és javasolhatjuk, de a megvalósításáért ti feleltek.
Fodorné Szabó Erika képviselő: több mint 4 éve ülünk itt, többször elmondtuk, hogy délutáni nyitva tartás kellene, fiataloknak program stb. – ez nem sikerült.
Csorba Csaba Művelődési ház vezető: amikor próbák vannak este 19,00 óráig vagyunk nyitva, - hát nem tudom, egész egyszerűen az egész szakma ezzel nem tud mint kezdeni. 

Roza László István polgármester: megvannak a működési feltételek és pénzösszegek, megvan minden amire szükségetek van, ezt a testület biztosítja. Kisebb városok lehet, hogy nem tudnak mit kezdeni, mert nem áll rendelkezésükre forrás, de itt minden adott. 
Csorba Csaba Művelődési ház vezető: ha megnézzük pld. Kazincbarcikát és Sajószentpétert, ott sem megy nagyon semmi. Nincs erre megoldás országos szinten sem.
Nyeste József képviselő: a klasszikus értelemben vett Kultúrház fogalmát el kell felejteni, itt 1200 fő van, itt igen is fel kell vállalni az emberek mozgatását, át kell dolgozni a Művelődési ház fogalmát. Nemcsak a csoportoknak kell helyet adni. A válasz nem kielégítő, nem tudod ellátni a Művelődési ház vezetését. 
Furák Róbert képviselő: szeretném kiemelni az önszerveződő csoportokat, sakk, jóga, - szurkolok, hogy minél többen tudjanak bekapcsolódni az önszerveződő csoportok munkájába.
Csorba Csaba Művelődési ház vezető: köszönöm a reagálásokat, igyekszünk megfelelni az elvárásoknak. 

Roza László István polgármester: javaslom az előterjesztésben szereplő határozat-tervezet elfogadását. Megállapítom, hogy a  szavazásban 7 fő képviselő vett részt.
A képviselő-testület 2 igen, 4 nem szavazattal és 1 tartózkodás mellett nem fogadta el a javaslatot.
2.Napirendi pont 
Hunola Kft. tájékoztatója pályázati lehetőségekkel kapcsoltban.
Bíró László Hunola Kft. ügyvezető: tárgyalásokat folytattunk a polgármesterrel a pályázatok benyújtásával kapcsolatban. Hoztunk egy tájékoztatót a közeljövőben megjelenő pályázatokról. Helyszíni bejárás alkalmával megnéztük milyen lehetőségek vannak. 
Pályázati lehetőségek: állattenyésztés, élelmiszer feldolgozás, lehetőség van kertészet fejlesztésére is.  A termés biztosítása az önötözés garanciája, erre is biztosítva van egy pályázat, 50-60 % a támogatás összege. Folyamatosan tartanánk a kapcsolatot a Polgármesteri hivatallal, hogy milyen pályázati lehetőségek vannak. 
A fejlesztési programban lehetősége kell keresni, hogy a helyi gazdaság és az infrastruktúrájára jelentős pénzösszeg van elkülönítve. Megújuló energia forrásokra lenne igény, az állattartó telep fejlesztése is úgy van, hogy már a megújuló energia biztosítva van. Háztartási megújuló energiára is lehet pályázni, a SztBIO-ban már működnek, arra a területre még további napelemeket lehet kiépíteni. 
Nem kérünk semmi előzetes díjat, tisztán sikerdíjat. Ehhez kérném a testület támogatását. 

Tóth Tamás képviselő: hosszabb beszélgetés kellene, hogy mire pályázhatnánk ! Amire lehet mindenre kell pályázni. A bányaépület kimaradt, még nem jutottunk egyről a kettőre. Ez egy fontos momentum, ebben az évben már nem lehet megvalósítani. 3-4 éve szenvedünk ezzel. Fontossági sorrendet kellene felállítani.
Roza László István polgármester: egy bizottsági ülésre el fogjuk hívni a Hunola Kft-t, ott bővebben meg tudunk beszélni mindent.
Bíró László Hunola Kft. ügyvezető: a pályázat kiírása folyamatos. Az integrált területfejlesztési program lehetőséget ad arra, hogy a pályázatok kiírásra kerüljenek. 

Folyamatosan figyelni kell a pályázatokat, de figyelembe kell venni a Kazincbarcikai járást is. Szükség van egy folyamatos kommunikálásra.

Furák Róbert képviselő: örülök annak, hogy eljutottunk idáig, hogy a pályázati forrásból lehet sokmindent elkészíteni. Szorgalmazom azt, hogy legyen önkormányzati stratégiai terv, melyben legyenek felsorolva a fejlesztési lehetőségek sora, amiből az önkormányzat meg kíván valósítani. Ezekhez kell pályázatokat benyújtani. Az önkormányzatnak kell megfogalmazni mi a sorrend. Mindenképpen szorgalmaznám, hogy a testület megfogalmazná, hogy milyen fejlesztéseket tudnánk megvalósítani. 
Nyeste József képviselő: szerintem ez a dolog már sínen van, nem hinném, hogy testületi ülés lenne erre alkalmas. Egyetértek azzal, hogy bővebb beszélgetés legyen pld. a megújuló energiáról. a testület vevő arra, amiből profitálni tudna. 

Tóth Tamás képviselő: a sorrendet kell felállítani. 

Fábián Zoltán Hunola Kft.: 10 évig voltam kistérségi megbízott. A kulturális támogatásokat is tudjuk készíteni, márciusban volt a pályázat a kulturális alapokra. az anyag amit elkészítettünk gondolatébresztő. 
A bányaépület a sorban a legelső, tervdokumentációkra szükség van. azért is lenne szükség az együttgondolkozásra, hogy a sorrend kialakuljon. a pályázatokat meg kell finanszírozni.
Furák Róbert képviselő: rendkívül fontos, hogy az önkormányzat a támogatott projekteknél projekt menedzsert határozzon meg, ne essünk olyan hibába mint pld. az elektromos autó tekintetében. Az önkormányzat részéről fontos a projekt figyelője azért, hogy tényleg az valósuljon meg, ami az önkormányzat érdekeinek fontos.
Roza László István polgármester: köszönöm a megjelentést.
4.Napirendi pont
A szociális igazgatásról és a szociális, valamint a gyermekvédelmi ellátások helyi szabályozásáról
szóló önkormányzati rendelet tervezet

Furák Róbert képviselő mint a Szoc.biz. elnöke: Társadalmi vitát követően elfogadásra javasoljuk a Szociális igazgatásról és a szociális, valamint a gyermekvédelmi ellátások helyi szabályozásáról szóló önkormányzati rendelet tervezetet. Amennyiben nem fogadja el a rendeletet a képviselő-testület, jogszabálysértés lenne. Új alapokra helyeztük a szociális rendeletet. A rendelet kétfelé vált: 
· Szociális igazgatásról és a szociális, valamint a gyermekvédelmi ellátások helyi szabályozása

· Első lakáshoz jutók támogatása 

A szociális rendelet történelmi, megtörtént a törvényességi felülvizsgálata, köszönhető Jegyző asszony munkájának. Sokkal tisztább rendelet készült el. 
Furák Róbert képviselő mint a Szoc.biz. elnöke részletesen ismerteti az előterjesztést, a  rendelet tervezetet, mely a jegyzőkönyv 1. mellékletét képezi.
Nyeste József képviselő: ez a szociális rendelet már elérte, vagy már túl is lépte azt a határt – ki lehet szűrni az ügyeskedőket. 

Kiemelném: bérlettámogatás.   Az önkormányzat 100 %-ban támogatja, a cégek 80 %-ban támogatják. a cégektől hozni kell olyan igazolást, hogy a cég nem járul hozzá a bérlet támogatásához.

Pogány Sándor képviselő: tartózkodni fogok. Az a rész nem tetszik, hogy megszűnik a szolgáltatók felé való utalás. Soknak így es elmaradásuk volt a szolgáltatók felé. Kétségeim vannak, hogy ezek a családok fogják-e fizetni a szolgáltatás díját. E miatt a tél folyamán meg fog nőni a villany-gáz-víz kikapcsolás. 
Rendkívüli települési támogatás: Véleményem szerint nagyon nagy dolognak kell lenni, hogy rendkívüli támogatást kapjon valaki. A rendeletben sok olyan van, ami rugalmasan kezelhető. A rendkívüli települési támogatás összege alkalmanként legalább 2.000.- Ft, legfeljebb 20.000.- Ft határt túlzásnak tartom. 

Nem tudni pontosan, hogy a 800 %-os határral mennyi család fog kiesni a támogatásból. Nem kevés pénzről van szó, nehéz dolog sújtani azokat az embereket, aki példamutatóan él, rendbe tartja a lakását.

Roza László István polgármester: minden család bele fog esni a juttatásba, a Kormányhivatal felhívta a figyelmet, hogy a 20 x-os túlzás volt.

Furák Róbert képviselő mint a Szoc.biz. elnöke: ha megnézzük a lakhatási támogatást, kizárólag a gáz, villanyról van szó – ha nem erre fordítják a pénzt, akkor az önkormányzatnak joga van a szolgáltató felé utalni. Az igénylő nem tudja elkölteni másra, félévente kérünk be számlákat. Ha valaki vissza akar élni, az mindig a kiskapukat fogja keresni. Úgy gondolom, hogy a számlák benyújtásával, ellenőrzésével és fél évente való kérelem benyújtással ez ellenőrizhető.
Felhívom a figyelmet arra, hogy a számláit rendezze mindenki és ezt az összeget szabadon felhasználhatja. 
Örülök, hogy megerősített a polgármester, hogy nem marad ki senki a támogatásból. A jelenlegi helyzet csak ilyen megoldásra ad lehetőséget, fontos, hogy tudjuk adni a megfelelő támogatásokat a lakosság számára. 

Bogdánné Lengyel Marianna aljegyző: az átdolgozásra azért volt szükség, mert a Törvényességi osztály törvényességi szempontú észrevételeket tett, nem is keveset, illetve felvetődött, hogy egy átláthatóbb rendelet kerüljön megalkotásra. Többen is segítették a munkámat. Azokat az instrukciókat figyelembe véve dolgoztam át, amit a polgármestertől kaptam. 
A lakhatási támogatásnál volt egy összeg 40 eFt. több egyeztetésen is átment, kb. a 10. változtatásnál tartunk. A lakhatási támogatás a negyedéves 60 eFt és a közüzemi támogatások ötvözetéből jött létre, ha lebontjuk többre jön ki mint 40 eFt. Nem október első, hanem utolsó felében kerül kifizetésre, miután a testület eldöntötte, hogy pénzben vagy természetben kerül kifizetésre a támogatás. 
Akinek van tartozása, a testület fogja eldönteni, hogy milyen formánban kapja a támogatást a lakos.  Fontos, hogy 6 havonta be kell adni a kérelmeket. Ha elköltözik valaki, akkor be kell jelenteni és megszüntetni a támogatást és erről határozatot kell hozni. Hiányoltam, hogy nem volt határozat. 
Pogány Sándor képviselő: köszönöm, hogy a Polgármester úr és az Elnök őr is megerősítette, hogy senki nem esik ki a támogatásból. Aki eddig nem tudta beosztani a pénzét ezután sem tudja. Sokan fognak majd idejönne azért, hogy nem lesz tűzifájuk. Elmondtam már korábban, hogy októberben, novemberben, decemberben többet kellene adni, nyáron pedig kevesebbet. Ez a probléma elő fog jönni.
Roza László István polgármester: szerintem nem lesz ilyen probléma. az emberek kisebb részének meg kell változtatni a szemléletét, értsék meg, hogy van egy határ, a többség az aki rendezi a számláit. 
Bogdánné Lengyel Marianna aljegyző: ez a szociális háló, amit ez a rendelet tartalmaz nagyon széles. Bármelyik településsel összehasonlítva, eléggé széles szociális hálót tartalmaz. Nem az a testület feladata, hogy minden egyes családnak megfogja a kezét, azért nem felel a testület, hogy ki hogyan osztja be a pénzt.

Nyeste József képviselő: értem, hogy mit akart mondani Pogány képviselő. azok a családok, akik eddig nem fizettek, ezután sem fognak. Felnőttként kell kezelni a lakosságot, megkapja a lehetőséget, hogy befizethesse a számláit, ne legyen már ez a testület felelőssége. Aki becsületesen befizeti, arra használja fel a támogatást amire akarja. 
Ez a szociális háló párját ritkítja, a lakosság minden lehetőséget megkap. Kihangsúlyozom: sokkal szigorúbb lesz a hozzáállás pld. akinek tartozása van 100 %-ban le lesz vonva. 
Furák Róbert képviselő mint a Szoc.biz. elnöke: megszűnik a karácsonyi és a tüzelő támogatás.

Bogdánné Lengyel Marianna aljegyző: az alaprendeletben nem volt benne. A fűtéstámogatást tartalmazta ugyan a rendelet, de nem az Sztv. hatálya alá tartozik, hanem a BM rendelet hatálya alá, ezt a Kormányhivatal is leírta. A fűtéstámogatást és a karácsonyi támogatást nem nevesítette, voltak olyan rendelkezések, amire ráhúzható volt. Ami szociális ellátás a jövőben lesz, a rendelet most már tartalmazza. 
Furák Róbert képviselő mint a Szoc.biz. elnöke: a családok támogatása növekszik ezzel az új juttatási formával. Vita volt, hogy több tagból álló családok rosszabbul járnak. Ahol több a gyerek, a gyerekekre is jár támogatás, minden család anyagilag jelentősen jobban jár. 
Roza László István polgármester: Javaslom a rendelet-tervezetben foglaltak elfogadását. Felkérem a képviselő-testületet szavazásra. 
Megállapítom, hogy a szavazásban 7 fő képviselő vett részt és az alábbi rendeletet alkotja:
A képviselő-testület 6 igen, 0 nem szavazattal és 1 tartózkodás mellett az alábbi rendeletet alkotja:

Berente Község Önkormányzata Képviselő-testületének

20/2015. (IX.24) önkormányzati rendelete

a szociális igazgatásról és a szociális, valamint a gyermekvédelmi ellátások helyi szabályozásáról
(a rendelet a jkv. 2. mellékletét képezi)
5.Napirendi pont
Az első lakáshoz jutók támogatásáról szóló önkormányzati rendelet tervezet

Furák Róbert képviselő: az első lakáshoz jutók támogatásáról szóló rendelet különvált a szociális rendelettől és tartalmilag is megváltozott. 
Részletesen ismerteti az előterjesztés, az első lakáshoz jutók támogatásáról szóló önkormányzati rendelet tervezetet, mely a jkv. 3. mellékletét képezi.

Roza László István polgármester: az előző rendeletünkben csak a berentei lakóhellyel rendelkező kérelmező vehette igénybe a támogatást. Innentől kezdve már azokra is vonatkozik, akik be szeretnének települni Berentére. 
Nyeste József képviselő: ezzel aztán mi megjártuk a kálváriát. Úgy falhoz állították a testületet, - nem szabtuk feltételként, hogy keresettel rendelkezzen a kérelmező. Volt olyan, aki nem dolgozott és felvett 2 mFt-ot a házipénztárból. elég nonszensz dolog volt, engem ez „kiakasztott”. Olyan emberek is kaptak, akiknek nem lett volna szüksége a 2 mFt-ra. Ez a rendelet már ott tart, mint a szociális rendelet, hogy átlátható. Letelepedési dolog: ezzel nem igazán a berentei fiatalokat helyezzük előtérbe. 
Roza László István polgármester: a település kezd elöregedni, kevés gyerek születik, nincs aki letelepedjen Berentére. úgy érzem ezzel a lehetőséggel, hogy azok a fiatalok akik gondolkoznak, ezzel adunk egy olyan lehetőséget, hogy ide tudjanak jönni és berentei lakossá váljanak.
Nyeste József képviselő: érzem, hogy mit akarsz kidomborítani, egyet is érthetnék vele. Az a fajta szociális támogatottság, amit a berenteik élveznek akkor kezdődött, amikor leváltunk. Valamiféle támogatási forma ez, elsősorban a berentei fiataloknak kellene kapni. 
Pogány Sándor képviselő: egyet is értek Nyeste képviselővel. Hátha lesz olyan dolgozó, aki ide jönne lakni, pozitívabban értékelem. 

Roza László István polgármester: Javaslom a rendelet-tervezetben foglaltak elfogadását. Felkérem a képviselő-testületet szavazásra. Megállapítom, hogy a szavazásban 7 fő képviselő vett részt és az alábbi döntést hozta:

A képviselő-testület 6 igen, 0 nem szavazattal és 1 tartózkodás mellett az alábbi rendeletet alkotja:
Berente Község Önkormányzata Képviselő-testületének 

21/2015.(IX.24.) önkormányzati rendelete

az első lakáshoz jutók támogatásáról

(a rendelet a jkv. 4. mellékletét képezi)
Furák Róbert képviselő mint a Szoc.biz. elnöke: a rendeletek elfogadása után szerettem volna mondani. Köszönöm a képviselő-testület munkáját, Jegyző asszony érdemi munkáját. A juttatások csak  akkor lesznek hatékonyak, ha az önkormányzat gazdaságilag biztosítani tudja a feltételeket. Nincs meg a stratégiai rendszer, ha nem alakítjuk át az intézményeinket, hogy gazdaságosan tudjanak működni. Tovább kell gondolni az egyes egységek működését. Az eseti juttatások szűnjenek meg. az önkormányzat tegye meg stabil fennmaradását. azt a munkát, amit vállaltam végrehajtottam, de ez a munka csak akkor lesz hatékony, ha ez párosul hatékony stabil gazdálkodással. 
Roza László István polgármester: megértem Képviselő úr aggályait. A BC Zrt-vel van egy rendezetlen vitánk, nem tudjuk hogy fogja átalakítani a költségvetést. amikor bekerültem, úgy éreztem van egy felelőtlen pénzügyi gazdálkodás, ez meg kell állítani. Innentől kezdve egy másik fénykora lesz Berentének. 
6.Napirendi pont
Vendégebéd térítési díjának megtárgyalása

Roza László István polgármester: a vendégebéd térítési díját határozatban kell megállapítani, ez egy formális határozat. 
Ismerteti a határozat-tervezetet, mely a jkv. 5. mellékletét képezi.

Javaslom az előterjesztésben foglalt határozat-tervezet elfogadását. Felkérem a képviselő-testületet szavazásra. Megállapítom, hogy a szavazásban 7 fő képviselő vett részt és az alábbi döntést hozta:
A képviselő-testület 7 igen, 0 nem szavazattal és 0 tartózkodás mellett meghozta az alábbi határozatot:
Berente Község Önkormányzata Képviselő-testületének 277/2015.(IX.23.) határozata a vendégebéd térítési díjáról

Berente Község Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, hogy Berente községben a Szent Borbála Idősek Otthona intézmény útján biztosított vendégebéd térítési díját –amelyet  a 2015. október 1-től hatályát vesztő Berente Község Önkormányzat Képviselő-testületének a szociális igazgatásról és a szociális valamint a gyermekvédelmi ellátások helyi szabályozásáról szóló 13/2015.(VI.02.) önkormányzati rendelete szabályoz- 2015. október 1-tól továbbra is 474.- Ft/nap+ ÁFA összegben határozza meg.

Felelős: Szent Borbála Idősek Otthonának Intézményvezetője

Határidő: folyamatos

7.Napirendi pont
Kéményseprő-ipari közszolgáltatás díjának megtárgyalása

Roza László István polgármester: külön határozat szükséges a kéményseprő-ipari közszolgáltatás díjának átvállalásáról. Meg kell kötni a szerződést a Borsodi Kéményseprő Kft-vel.
Tóth Tamás képviselő: ezt siettetni kell, megígértük a lakosoknak, hogy minden fűtési szezon előtt megvizsgálják a kéményeket. 
Furák Róbert képviselő: tudomásom van róla, hogy jártak vizsgálni a kéményeket, de engem az aggaszt, hogy hány lakásba nem jutottak be. Fel kell hívni a lakosság figyelmét, hogy nyissák meg az ajtót a szolgáltató előtt. 
Bogdánné Lengyel Marianna aljegyző: a kéményseprő-ipari közszolgáltatás megyei feladat. Arra kell megkötni a szerződést, hogy ezt az ellátást a testület átvállalja és ingyenesen biztosítja. 

Tóth Tamás képviselő: határozat-tervezet kiegészítése: A kéményseprő-ipari közszolgáltatás díját 100 %-ban átvállalja az önkormányzat maximum 2 kémény esetében. 

Roza László István polgármester ismerteti az előterjesztést, mely a jkv. 6. mellékletét képezi: Az előterjesztésben foglalt határozat-tervezethez képest az alábbi határozatot  javaslom elfogadásra.
Berente Község Önkormányzata Képviselő-testületének …/2015.(….) határozata a kéményseprő-ipari közszolgáltatás díjának átvállalásáról

Berente Község Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, hogy Berente községben a Borsodi Kéményseprő Kft. (3525 Miskolc, Tárkányi B. u. 15.) által ellátott kéményseprő-ipari közszolgáltatás díját -amely Önkormányzat által történő átvállalását, a 2015. október 1-től hatályát vesztő, Berente Község Önkormányzat Képviselő-testületének a szociális igazgatásról és a szociális valamint a gyermekvédelmi ellátások helyi szabályozásáról szóló 13/2015.(VI.02.) önkormányzati rendelete szabályoz- 2015. október 1-től a berentei lakosoktól továbbra is 100 %-ban átvállalja, maximum 2 kémény esetében. 

Megbízza a Polgármestert a Borsodi Kéményseprő Kft-vel ennek megfelelő tartalmú szerződés megkötésére.

Felelős: Polgármester

Határidő: folyamatos

Roza László István polgármester: felkérem a képviselő-testületet szavazásra. Megállapítom, hogy a szavazásban 7 fő képviselő vett részt és az alábbi döntést hozta:
A képviselő-testület 7 igen, 0 nem szavazattal és 0 tartózkodás mellett meghozta az alábbi határozatot:

Berente Község Önkormányzata Képviselő-testületének 278/2015.(IX.23.) határozata a kéményseprő-ipari közszolgáltatás díjának átvállalásáról

Berente Község Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, hogy Berente községben a Borsodi Kéményseprő Kft. (3525 Miskolc, Tárkányi B. u. 15.) által ellátott kéményseprő-ipari közszolgáltatás díját -amely Önkormányzat által történő átvállalását, a 2015. október 1-től hatályát vesztő, Berente Község Önkormányzat Képviselő-testületének a szociális igazgatásról és a szociális valamint a gyermekvédelmi ellátások helyi szabályozásáról szóló 13/2015.(VI.02.) önkormányzati rendelete szabályoz- 2015. október 1-től a berentei lakosoktól továbbra is 100 %-ban átvállalja, maximum 2 kémény esetében. 

Megbízza a Polgármestert a Borsodi Kéményseprő Kft-vel ennek megfelelő tartalmú szerződés megkötésére.

Felelős: Polgármester

Határidő: folyamatos

8. Napirendi pont

Szent Borbála Idősek Otthona intézményvezetői pályázat kiírása. Eseti bizottság létrehozása.

Bogdánné Lengyel Marianna aljegyző: elkészítettem a tervezetét a kiírásnak a jogszabályi szempontoknak megfelelően, amin változtatni lehet: ezt lehet bővíteni, lehúzni belőle. A PFB javasolta, hogy külön pontban szerepeljen a 4 hónap próbaidő. Akinek már van közalkalmazotti jogviszonya az intézményben, arra nem vonatkozik a próbaidő. 
Roza László István polgármester ismerteti az előterjesztést, mely a jkv. 7. mellékletét képezi.
Javaslom az előterjesztésben foglalt I. határozat-tervezet elfogadását. Felkérem a képviselő-testületet szavazásra. Megállapítom, hogy a szavazásban 7 fő képviselő vett részt és az alábbi döntést hozta:

A képviselő-testület 7 igen, 0 nem szavazattal és 0 tartózkodás mellett meghozta az alábbi határozatot:

Berente Község Önkormányzata Képviselő-testületének 279/2015.(IX.23.) határozata Szent Borbála Idősek Otthona intézményvezetői pályázat kiírásáról

Berente Község Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, hogy pályázatot ír ki a Szent Borbála Idősek Otthona intézményvezető (magasabb vezető) munkakör betöltésére, az előterjesztés szerinti tartalommal.

A Képviselő-testület megbízza a jegyzőt, hogy a kormányzati személyügyi igazgatási feladatokat ellátó szerv (Nemzeti Közigazgatási Intézet) internetes oldalán, valamint Berente Község Önkormányzat honlapján gondoskodjon a pályázati felhívás közzétételéről.

Felelős: Jegyző

Határidő: azonnal

· Eseti bizottság létrehozása

Roza László István polgármester: ki szeretne lenni az eseti bizottságban?

Furák Róbert képviselő: mivel bejelentettem, hogy nem indulok, az eseti bizottságban részt tudok venni. 

Bogdánné Lengyel Marianna aljegyző: két szervezet vehet részt a bizottságban: a szociális Igazgatók és Szakemberek Magyarországi Egyesülete és a Szociális Szakmai Szövetség. Megkerestem e-mailben mind a kettőt, csak az egyik jelzett vissza. Nem tudjuk ki a személye, ők azt jelezték, hogy némi költséggel jár a delegálás, útiköltség, attól függően hány pályázó lesz. 
Furák Róbert képviselő: jó lenne még, ha részt venne valaki.

Roza László István polgármester: én részt veszek.
Az előterjesztésben foglalt II. határozat-tervezethez képest az alábbi határozatot  javaslom elfogadásra.

Berente Község Önkormányzata Képviselő-testületének …/2015.(….) határozata eseti bizottság létrehozásáról

Berente Község Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, hogy a Szent Borbála Idősek Otthona intézményvezetői pályázatinak véleményezése céljából, a pályázati eljárás lefolytatásának időtartamára, eseti bizottságot hoz létre. 

Az eseti bizottság feladatainak ellátásával 

· Roza László István polgármester 

· Furák Róbert képviselő 
· pályázat előkészítőjeként vagy képviselőjeként Bogdánné Lengyel Marianna aljegyzőt,

· a Szociális Szakmai Szövetség delegált tagját bízza meg.

A Képviselő-testület felkéri a Polgármestert, hogy az eseti bizottság véleményének kikérése mellett a beérkezett pályázatokat terjessze a Képviselő-testület elé.

Felelős: Polgármester

Határidő: folyamatos, legkésőbb 2015. december havi Képviselő-testületi ülés

Felkérem a képviselő-testületet szavazásra. Megállapítom, hogy a szavazásban 7 fő képviselő vett részt és az alábbi döntést hozza: 
A képviselő-testület 6 igen, 1 nem szavazattal és 0 tartózkodás mellett meghozta az alábbi határozatot:
Berente Község Önkormányzata Képviselő-testületének 280/2015.(IX. 23.) határozata eseti bizottság létrehozásáról

Berente Község Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, hogy a Szent Borbála Idősek Otthona intézményvezetői pályázatinak véleményezése céljából, a pályázati eljárás lefolytatásának időtartamára, eseti bizottságot hoz létre. 

Az eseti bizottság feladatainak ellátásával 

· Roza László István polgármester 

· Furák Róbert képviselő 
· pályázat előkészítőjeként vagy képviselőjeként Bogdánné Lengyel Marianna aljegyzőt,

· a Szociális Szakmai Szövetség delegált tagját bízza meg.

A Képviselő-testület felkéri a Polgármestert, hogy az eseti bizottság véleményének kikérése mellett a beérkezett pályázatokat terjessze a Képviselő-testület elé.

Felelős: Polgármester

Határidő: folyamatos, legkésőbb 2015. december havi Képviselő-testületi ülés

9. Napirendi pont
A települési önkormányzatok szociális célú tüzelőanyag vásárláshoz kapcsolódó kiegészítő támogatás.

Bogdánné Lengyel Marianna aljegyző: az előterjesztést a képviselők megkapták. Célszerű az idén is pályázni. Annyit kell eldönteni, hogy pályáz-e az önkormányzat és mire pályáz ! A bizottsági ülésen elhangzott, hogy keménylombos tűzifára adják be a pályázatot. 
Tóth Tamás képviselő: javaslom a határozat-tervezet kiegészítését azzal, hogy keménylombos fafajta megpályázását javasolja a Pénzügyi Fejlesztési Bizottság.
Roza László István polgármester Az előterjesztésben foglalt határozat-tervezethez képest – mely a jkv. 8. mellékletét képezi -  az alábbi határozatot  javaslom elfogadásra.

Berente Község Önkormányzat Képviselő-testületének …/2015.(….) határozata a települési önkormányzatok szociális célú tüzelőanyag vásárláshoz kapcsolódó kiegészítő támogatásról

Berente Község Önkormányzat Képviselő-testülete úgy határozott, hogy a Belügyminiszter által meghirdetett pályázati kiírás szerinti, a települési önkormányzatok szociális célú tüzelőanyag vásárláshoz kapcsolódó kiegészítő támogatásra pályázatot nyújt be 136 m3 keménylombos tűzifára. 

A képviselő-testület vállalja az 1.000.- Ft/erdei m3 + áfa önrész biztosítását, a tüzelőanyag szállítás költségét, valamint, hogy a szociális célú tűzifában részesülőtől ellenszolgáltatást nem kér. 

Felelős: Polgármester

Határidő: 2015. szeptember 30.

Felkérem a képviselő-testületet szavazásra. Megállapítom, hogy a szavazásban 7 fő képviselő vett rész és az alábbi döntést hozta:

A képviselő-testület 7 igen, 0 nem szavazattal és 0 tartózkodás mellett meghozta az alábbi határozatot:

Berente Község Önkormányzat Képviselő-testületének 281/2015.(IX.23.) határozata a települési önkormányzatok szociális célú tüzelőanyag vásárláshoz kapcsolódó kiegészítő támogatásról

Berente Község Önkormányzat Képviselő-testülete úgy határozott, hogy a Belügyminiszter által meghirdetett pályázati kiírás szerinti, a települési önkormányzatok szociális célú tüzelőanyag vásárláshoz kapcsolódó kiegészítő támogatásra pályázatot nyújt be 136 m3 keménylombos tűzifára. 

A képviselő-testület vállalja az 1.000.- Ft/erdei m3 + áfa önrész biztosítását, a tüzelőanyag szállítás költségét, valamint, hogy a szociális célú tűzifában részesülőtől ellenszolgáltatást nem kér. 

Felelős: Polgármester

Határidő: 2015. szeptember 30.

10. Napirendi pont

Bursa Hungarica Felsőoktatási Önkormányzati Ösztöndíjpályázat 2016. évi fordulójához való csatlakozás.

Roza László István polgármester ismerteti az előterjesztést, mely a jkv. 9. mellékletét képezi. A pályázatot 2015. október 1-ig kell benyújtani.
Javaslom az előterjesztésben foglalt határozat-tervezet elfogadását. Felkérem a képviselő-testületet szavazásra. Megállapítom, hogy a szavazásban 7 fő képviselő vett részt és az alábbi döntést hozta:

A képviselő-testület 7 igen, 0 nem szavazattal és 0 tartózkodás mellett meghozta az alábbi határozatot:
Berente Község Önkormányzat Képviselő-testületének 282/2015.(IX.23.) határozata a Bursa Hungarica Felsőoktatási Önkormányzati Ösztöndíjpályázat 2016. évi fordulójához való csatlakozásról
Berente Község Önkormányzat Képviselő-testülete úgy határozott, hogy csatlakozik a Bursa Hungarica Felsőoktatási Önkormányzati Ösztöndíjpályázat 2016. évi fordulójához.

Az Ösztöndíjpályázat Általános Szerződési Feltételeit elfogadja, és kötelezettséget vállal arra, hogy a pályázatok kiírása, elbírálása és a települési önkormányzat által nyújtott támogatás összegének továbbítása során maradéktalanul az Általános Szerződési Feltételekben foglaltaknak megfelelően jár el.

Az Önkormányzat kötelezettséget vállal arra, hogy a Bursa Hungarica Felsőoktatási Önkormányzati Ösztöndíjrendszer 2016. évi fordulója keretében a beérkezett pályázatokat és a pályázatokról hozott döntést a https://www.eper.hu/eperbursa/onk/tonkbelep.aspx internet címen elérhető EPER-Bursa rendszerben rögzíti.

Az Önkormányzat nyilatkozik arról, hogy az EPER-Bursa rendszerben az általa meghatározott és a pályázókról bekért, a szociális körülmények igazolására fontosnak tartott nyilatkozatok és mellékletek nem állnak ellentétben a pályázati kiírás feltételeivel.

Felelős: Polgármester

Határidő: 2015. október 1. 

11. Napirendi pont

Indítványok, bejelentések, javaslatok
11. Anyakönyvi szakvizsga felkészítő tanfolyam és vizsga díja

Roza László István polgármester ismerteti az előterjesztést, mely a jkv. 10. mellékletét képezi. A vizsga díja 115.950.- Ft. 
Tóth Tamás képviselő mint a PFB elnöke: a PFB bizottság megtárgyalta és nem támogatja, elutasítását javasolja.
Roza László István polgármester: Az előterjesztésben foglalt határozat-tervezethez képest az alábbi határozatot  javaslom elfogadásra.

Berente Község Önkormányzata Képviselő-testületének …./2015.(…..) határozata az anyakönyvi szakvizsga díjáról

Berente Község Önkormányzatának képviselő-testülete úgy határozott, hogy a Berentei Közös Önkormányzati Hivatal részére támogatást nem hagy jóvá anyakönyvi szakvizsga felkészítő tanfolyam és vizsga díjára 1 fő vonatkozásában. 

Felelős: polgármester

Határidő: -

Felkérem a képviselő-testületet szavazásra. Megállapítom, hogy a szavazásban 7 fő képviselő vett részt és az alábbi döntést hozta.

A képviselő-testület 7 igen, 0 nem szavazattal és 0 tartózkodás mellett meghozta az alábbi határozatot:
Berente Község Önkormányzata Képviselő-testületének 283/2015.(IX.23.) határozata az anyakönyvi szakvizsga díjáról

Berente Község Önkormányzatának képviselő-testülete úgy határozott, hogy a Berentei Közös Önkormányzati Hivatal részére támogatást nem hagy jóvá anyakönyvi szakvizsga felkészítő tanfolyam és vizsga díjára 1 fő vonatkozásában. 

Felelős: polgármester

Határidő: -
11.1. Település Gondnokság előterjesztése: Hozzájárulás kérés
Roza László István polgármester ismerteti a Település Gondnokság előterjesztését, mely a jkv. 11. mellékletét képezi. A gyümölcsfákról összeszedett kb. 700 liternyi szilva cefréből pálinkát főznének, melynek kalkulált költsége kb. 25 eFt (szeszadó, palackok, cimkézés). A szükséges összeget belső átcsoportosításból finanszíroznák.
Tóth Tamás képviselő mint a PFB elnöke: a PFB megtárgyalta és elfogadásra javasolja az intézmény saját költségvetéséből. 
Nyeste József képviselő: volt már itt növénytermesztés, állattenyésztés – eltűntek. Ki fogja meginni?

Roza László István polgármester: ez reprezentációs célra lesz. 

Nyeste József képviselő: akkor a faluban meg sem fogják kóstolni. 

Bogdánné Lengyel Marianna aljegyző: a jogszabálynak megfelelően kell kifőzni, bevételezni. Ennek van egy jogszabályi háttere. 

Roza László István polgármester Javaslom az előterjesztésben foglalt határozat-tervezet elfogadását. 

Felkérem a képviselő-testületet szavazásra. Megállapítom, hogy a szavazásban 7 fő képviselő vett részt és az alábbi döntést hozta:
A képviselő-testület 7 igen 1 nem szavazattal és 0 tartózkodás mellett meghozta az alábbi határozatot:

Berente Község Önkormányzata Képviselő-testületének 284/2015.(IX.23.) határozata a Település Gondnokság vezetőjének költségvetési átcsoportosítás kérelméről

Berente Község Önkormányzatának képviselő-testülete úgy határozott, hogy a Település Gondnokság részére engedélyezi a 2015. évi költségvetésének belső átcsoportosítását 250.000 Ft összegben, a szilvacefre hasznosítása (pálinkafőzés) céljából, a vonatkozó jogszabályok és szabályzatok betartása mellett. 

Felelős: polgármester, intézményvezető

Határidő: 2015. december 20.

11.2. Település Gondnokság előterjesztése: Szolgáltatási díjak meghatározása
Roza László István polgármester ismerteti a Település Gondnokság előterjesztését, mely a jkv. 12. mellékletét képezi.
A Település Gondnokság 2015. évi bevételeinek göngyölített összege meghaladta az adómentességre jogosító 6 mFt-os értékhatárt, és ezzel megszűnt az alanyi adómentessége, aminek megszűnését követően köteles az értékesítései után általános forgalmi adót felszámítani. Javaslatuk az, hogy a jelenlegi árakat lenne célszerű meghagyni, ami már tartalmazná az adót is, majd a következő évben az önköltségszámításokat követően a szolgáltatási díjakat felülvizsgálná, és újra kalkulálnák azokat. 
Tóth Tamás képviselő mint a PFB elnöke: a PFB megtárgyalta az előterjesztést. Javasolja, hogy az értékek ne növekedjenek Áfá-val együtt ebben az évben.
Roza László István polgármester: javaslom az előterjesztésben foglalt határozat-tervezet elfogadását. 

Felkérem a képviselő-testületet szavazásra. Megállapítom, hogy a szavazásban 7 fő képviselő vett részt és az alábbi döntést hozta.
A képviselő-testület 7 igen, 0 nem szavazattal és 0 tartózkodás mellett meghozta az alábbi határozatot:

Berente Község Önkormányzata Képviselő-testületének 285/2015.(IX.23.) határozata Berentei Település Gondnokság szolgáltatási díjainak meghatározásáról
Berente Község Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, hogy 2015. szeptember 24-től Berentei Település Gondnokság szolgáltatásainak díjait –piaci ár- az előterjesztés 3. számú táblájában foglaltak szerint állapítja meg az alanyi adómentesség megszűnése miatt.

Felelős: Polgármester, Intézményvezető

Határidő: folyamatos

Roza László István polgármester a nyilvános ülést bezárta 11 óra 45 perckor, mert a képviselő-testület zárt ülésen folytatja munkáját.
kmf.
Roza László István 


Fortuna János


Furák Róbert 
polgármester



jegyző távollétében

képviselő jkv. hitelesítő







Bogdánné Lengyel Marianna







aljegyző

Mellékletek:

M1: 
Előterjesztés: A szociális igazgatásról és a szociális, valamint a gyermekvédelmi ellátások helyi szabályozásáról szóló önkormányzati rendelet-tervezet
M2: 20/2015.(IX.20) ÖR a szociális igazgatásról és a szociális, valamint a gyermekvédelmi ellátások helyi szabályozásáról

M3: Előterjesztés: Az első lakáshoz jutók támogatásáról szóló önkormányzati rendelet-tervezet

M4: 21/2015. (IX.24.) ÖR az első lakáshoz jutók támogatásáról
M5: Határozat-tervezet: vendégebéd térítési díjáról
M6: Határozat-tervezet: Kéményseprő-ipari közszolgáltatás díjának átvállalásáról
M7: Előterjesztés: Szent Borbála Idősek Otthona intézményvezetői pályázat kiírásáról
M8: Előterjesztés: A települési önkormányzatok szociális célú tüzelőanyag vásárláshoz kapcsolódó kiegészítő támogatásról.
M9: Előterjesztés: Bursa Hungarica Felsőoktatási Önkormányzati Ösztöndíjpályázat 2016. évi fordulójához való csatlakozás 

M10: Előterjesztés: Anyakönyvi szakvizsga felkészítő tanfolyam és vizsga díja

M11: Település Gondnokság előterjesztése: Hozzájárulás kérés (pálinka főzés)
M12: Település Gondnokság előterjesztése. Szolgáltatási díjak meghatározása
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